



Since July 2017, Argor-Heraeus has involved an independent Sounding Board consisting of a group of selected representatives with proven experience from different areas (business, civil society, academia or the public sector) to discuss selected short-term or longer-term sustainability, corporate responsibility and governance issues.

The Sounding Board usually meets 3 to 6 times a year with the possibility to meet more often if needed. The members of the Sounding Board are independent and serve on a voluntary basis. All members receive a uniform cost-covering meeting fee per meeting attendance, which covers their participation and the preparation of the meetings.

Current composition

- Business and consultancy: **Markus Nöthiger**, Enemco GmbH
Hans-Peter Egler, South Pole Ltd.
- NGO and society: **Peter Bissegger**, Swisscontact
Gretta Fenner, Basel Institute on Governance
- Academia: **Prof. Dr. Florian Wettstein**, University St. Gallen
- Policy and regulation: **Dr. Philippe G. Nell**, Honorary Ambassador, Swiss-Latin American Chamber of Commerce
- External facilitation: **Dr. Barbara Dubach**, engageability



Seit Juli 2017 involviert Argor-Heraeus ein unabhängiges Sounding Board, das aus einer Gruppe ausgewählter Vertreterinnen und Vertreter mit ausgewiesener Erfahrung aus unterschiedlichen Bereichen (Wirtschaft, Zivilgesellschaft, Wissenschaft oder der öffentlichen Hand) besteht, um ausgewählte kurz- oder längerfristige Fragen im Bereich der Nachhaltigkeit, der Unternehmensverantwortung und Unternehmensführung zu diskutieren.

Das Sounding Board tritt in der Regel 3- bis 6-mal pro Jahr zusammen, kann aber je nach Bedarf auch öfters tagen. Die Mitglieder des Sounding Boards sind unabhängig und arbeiten auf freiwilliger Basis. Alle Mitglieder erhalten ein einheitliches, kostendeckendes Sitzungsgeld pro Sitzungsteilnahme, das ihre Teilnahme und die Vorbereitung der Sitzungen abdeckt.

Aktuelle Mitglieder

- Wirtschaft und Beratung: **Markus Nöthiger**, Enemco GmbH
Hans-Peter Egler, South Pole Ltd.
- NGO und Gesellschaft: **Peter Bissegger**, Swisscontact
Gretta Fenner, Basel Institute on Governance
- Wissenschaft: **Prof. Dr. Florian Wettstein**, Universität St. Gallen
- Politik und Regulierung: **Dr. Philippe G. Nell**, Ehrenbotschafter, Handelskammer Schweiz-Lateinamerika
- Externe Moderation: **Dr. Barbara Dubach**, engageability